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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kerül vipera a stadionba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 444.hu oldalon „A biztonságiak lerohanták a győri ultrák szektorát, mégis ők sérültek meg az
ütközetben„ című cikkben arról írnak, hogy „a Győr-Honvéd futballmeccs sok-sok éven át az NB I.
rangadója lett volna. Most azonban csak egy meccs volt a másodosztályban. A Győr a feljutásért, a
Honvéd a kiesés ellen küzd. Meglepetésre nyert a Honvéd, a meccsre kilátogatók körében azonban
nem erről marad emlékezetes a meccs. A biztonsági személyzet tagjai ugyanis a második félidőben
elözönlötték a hazai ultrák lelátórészét, ököllel, boxerrel, viperával kezdték őket ütlegelni.”:

„Meglepő  módon  mégsem  a  nézők,  hanem  két  biztonsági  ember  sérült  meg,  őket  kórházba
szállították. A rendőrség egy lengyel személy ellen is eljárást indított.

Mi történhetett? – kérdeztük egy győri törzsszurkolót, aki kint volt a hétfői Győr-Honvédon.

Nos, az incidens a felső karéjon történt. Már az első félidőben mentek a füstbombák, de a verekedés
a második félidőben tört  ki.  Állítólag a győriek egy lengyel  ultratársa (a harmadik ligás  Unia
Tarnów a Győr testvércsapata) egy székkel megütötte az egyik biztonsági embert, ez váltotta ki a
biztonságiak aránytalan fellépését.

És  hogyan történhetett,  hogy a félelmetes  eszközöket  felvonultató  biztonságiak  és  nem a nézők
sérültek meg? A felső karéj nagyon meredek, így a lentről érkező biztonságiak voltak hátrányosabb
helyzetben, hangzott a magyarázat. Éppen úgy, mint az Egri csillagokban a várat védő magyarok a
lentről támadó törökökkel szemben.

A győri  klub  mindkét  fél  felelősségét  vizsgálja.  A Győri  ETO szervezett  szurkolói  csoportjai  a
biztonsági cég távozásáig kivonulnak a lelátóról.”
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